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Zápis z jednání pracovní skupiny „ženy“ k ISRÚ  
2014 – 2020 6.11. 2013 

 
Místo: sídlo MASP, Bystřice pod Hostýnem 
 
Jednání se účastnil: viz. prezenční listina 
 
 
1. Zahájení 

Mgr. Eva Kubíčková zahájila jednání a přivítala všechny zúčastněné osoby.  

Ing. Kateřina Buzková uvedla a zdůraznila podstatu dané problematiky a přednesla 

body řešení. 

 

2. Určení zapisovatele a zahájení programu 

Zapisovatelem byla určena ing. Lucie Zlámalová. Přítomny byly ženy z obcí v MAS 

Podhostýnska . Zasedání se účastnilo 6 členů.  

 
3. Body jednání 
 

Jednání bylo koncipováno formou brainstormingu.  

Témata byla rozčleněna: 1. Volný čas - rodina a sama 

         2. Ekonomie - komerční a volná 

         3. Výchova - ke společnosti a k rodině 

Mgr. Bláhová zmiňovala situaci v Domově mládeže SŠNO Bystřice pod Hostýnem, kdy 

studenti po stránce volnočasových aktivit jsou spokojeni (Wi-fi - fcb), posilovna v internátu. 

Zároveň podotkla, že chybí prostory k provozování sportovních aktivit. Dále chybí 

dobrovolnická činnost v personálním sektoru.  

Její snahy směřují k projektu Oranžové hřiště - ČEZ.  

Dále nevyužitelnost školní budovy v Tyršově ulici → Ing. Zlámalová podotkla, že řešení by 

bylo ve vzniku centra pro rukodílnou činnost (v budoucnu možná spolupráce s nově vzniklým 

Okrášlovacím spolkem, o.s.). Snahou by bylo zapojit široké spektrum věkové populace. 
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Bc. Ladislava Hradilíková, DiS zmínila, že v menších obcích (Vítonice) je větší 

informovanost a mladí lidé mají chuť i potenciál pracovat na zvelebení obce.  

Ing. Burdová popsala spokojenost v oblasti v obci Blazice, s tím, že chybí služby (kvalitní 

restaurace, kavárna). 

Ing. Buzková postrádala volné vstupy do posilovny, tenisových kurtů a jiných zařízení, které 

jsou určeny jen pro členy.  

Mgr. Kubíčková apelovala na nedostatek cyklostezek, stávající trasy nejsou vhodné pro 

rodiny s dětmi. 

Výstupem brainstormingu bylo vytvořit ucelený přehled nabídek v oblasti volnočasových 

aktivit. V regionu Podhostýnska je, co nabídnout, jen chybí osvěta a informovanost obyvatel. 

Chybí souhrn a koncepčnost území. → Mgr. Buzková navrhovala zorganizování veletrhu 

volnočasových aktivit. Kdy by byli pozváni jak podnikatelé, tak i spolky a organizace z obcí. 

 

8.  Závěr 
 

Mgr. Eva Kubíčková všem  poděkovala  za účast, efektivní řešení problémů a ukončila 

jednání. 

  

 
 
Zapsala:  Ing. Lucie Zlámalová v Bystřici pod Hostýnem dne 6.11. 2013. 
 
 
 
         …………………… 
       Ing. Antonín Zlámal 
         Předseda MAS Podhostýnska 
 
 
 
 
 
 
 


